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 کیانوش گرامی، بازیگر سینما و تلویزیون 
ضمن اشاره به دوران بیماری و نقاهت سه ساله 
خود پس از ابتلا به کرونا، اظهارکرد: دیگر علاقه ای 
به ادامه بازیگری ندارم. کیانوش گرامی در گفت گو 
با »مهر« درباره فعالیت های اخیر خود گفت: 
بعداز دو نوبت ابتلا به کرونا، این بیماری به شدت 
من را ضعیف کرده است. در این مدت حدود ۴۰ 
کیلوگرم وزن کم کرده ام. براساس چکاپ همه چیز 
در بدنم خوب است و تنها اندکی کم خونی دارم، 
اما بابت عوارض ناشی از کرونا اینگونه دچار 
کاهش وزن شده ام. این روزها هم شرایطم طوری 
است که عصرها دیگر توان و انرژی صحبت کردن 
هم ندارم. وی ادامه داد: سه سال از اولین ابتلای 
من به کرونا می گذرد. در اولین نوبت کاهش وزن 
شدیدتری هم داشتم اما بعدها که مجدد مبتلا 
شدم، در همین سه چهار ماه اخیر، مجددا بدنم 
را دچار ضعف شدید کرده است. گاهی توان لازم 
برای حرکت و صحبت کردن را ندارم و مدام دچار 
بیماری هایی مانند: سرماخوردگی هم می شوم. 
این بازیگر سینما با اشاره به فعالیت اخیر خود در 
حوزه تهیه کنندگی بیان داشت: یک فیلم را برای 
تولید در دست داشتیم که در حال و هوای پلیسی 
بود، اما باتوجه به شرایط این روزها، کار ما هم 
تحت تاثیر قرار گرفته و فعلا دست نگه داشته ایم. 
این فیلم »کلیدی در مه« نام دارد و شاید آن 
را برای عرضه به یکی از پلتفرم های اینترنتی 
و یا شبکه های تلویزیونی واگذار کنیم. وی 

افزود: من خیلی سال است که در کنار بازیگری، 
تهیه کنندگی هم می کنم اما شرایط در حال 
حاضر به گونه ای است که نمی توانم پیشنهادهای 
بازیگری را بپذیرم. کار بازیگری انرژی و حوصله 
زیادی می خواهد. این بازیگر با اشاره به دوران 
بیماری خود و اینکه بیشتر دوستان و همکارانش 
از او سراغ گرفته اند تا مدیران تأکیدکرد: واقعیت 
این است که شخصا انتظاری هم از مدیران در این 
زمینه ها ندارم. گاهی حتی می گویم بهتر است که 
مدیران کاری به کار ما نداشته باشند تا بتوانیم 

کارهای مان را پیش ببریم.
  ورود به سینما با کارهای جدی 

 گرامی درباره اینکه مردم بیشتر او را با آثار 
کمدی اش می شناسند، افزود: جالب است بدانید 
ورود من به سینما با کارهای تلخ و جدی بود، اما 
بعدها احساس کردند که در کار های کمدی 
موفق تر هستم. بعدها مخاطبان این کارها هم 
بیشتر شد و بعداز فیلم »خروس جنگی« و چند 
فیلم مشابه، کارهایم موردتوجه مخاطبان قرار 
گرفت. شخصا سینمای کمدی را دوست دارم. 
آخرین کاری هم که در این حوزه داشتم، سریال 
»ساخت ایران« بود که در آن نقش کوتاه یک 
مربی را داشتم. شاید برخی قضاوت هایی درباره 
برخی آثارم داشته باشند و حتی آنها را از جنس 
طنزهای لوده هم بدانند، اما واقعیت این است 
که شخصا سعی می کنم در این دست آثار بازی 
نکنم. این بازیگر باسابقه ادامه داد: شاید باورتان 

نشود اما دیگر دوست ندارم کارم در این حرفه را 
ادامه بدهم. دیگر خسته شده ام. من از ۱۳ سالگی 
در سینما بوده ام. حتی می توانم بگویم قبل از 
اینکه مدرسه بروم، در سینما کار کردم. این به 
معنای این نیست که من در حال حاضر بی کار 
باشم. اتفاقا پیشنهادهایی را هم دارم رد می کنم 
و مشغول کار هم هستم. زمانی که سر یکی از 
کارهای مسعود کیمیایی با یکی از بازیگران 
حرفم شد، آقای کیمیایی حرف قشنگی به من زد 
و گفت، گرامی جان ولش کن، ما امثال اینها را به 
سینما می آوریم، اما اینها که نمی توانند امثال ما 
را بیاورند. من در سینما آدمی هستم که می توانم 
بازیگر وارد سینما کنم. برخی افراد را از خیابان 
انتخاب کردم و حالا بازیگرانی معروف و مشهور 
شده اند. نگاه شخص من این است که اگر مردم 
نباشند، هنرپیشه کاره ای نیست! وی تأکیدکرد: 
زمانی هر نقشی به من پیشنهاد می شد آن را 
می پذیرفتم اما در یکی دو سال اخیر شرایط به 
گونه ای شده است که اصلا دوست ندارم هر کاری 
را انجام دهم. مگر اینکه با فیلمسازی خیلی رفیق 
باشم و نقش را هم دوست داشته باشم. اینها به 
معنای بیکاری من نیست. من الان آموزشگاه 
سینمایی دارم و اتفاقا کارم خیلی بیشتر از قدیم 
شده است اما دیگر کار جلوی دوربین نمی کنم. 
هم مسئولیت انجمنی از بازیگران را برعهده دارم 
و هم مسئول تعاونی مسکن هنرمندان هستم که 
آن هم برای خود مشغله هایی به همراه دارد. وقتی 
این مسئولیت ها را قبول کرده ام، باید آنها را به 
سرانجام برسانم اما بازیگری را اصلا دیگر دوست 
ندارم. این بازیگر درباره تعدد نقش کاراکترهای 
»لات« در کارنامه خود تصریح کرد: من با این افراد 
بزرگ شده ام و رفقای خیلی سرشناسی هم در 
بین شان دارم که فعالیت های خیریه زیادی هم با 
آنها انجام می دهم. در همین یکسال گذشته بالغ 
بر ۳۰۰ رضایت برای زندانیان گرفته ام آن هم با 
کمک هم رفقایم. در چهار استان رفقایی دارم که 
در این حوزه فعالیت می کنند. فقط در یک مورد، 
طی ۶ روز توانستم در پرونده یک قتل، از خانواده 
مقتول رضایت بگیرم. وضعیت مالی آن چنانی هم 
ندارم اما هفته ای نیست که به چند زندانی کمک 
نکنم. خیلی از این کمک ها هم با کمک و همراهی 
دوستان و خیرینی بوده است که به کمک خواهی 

ما نه نگفتند. 

ویکتوریا دانشور 
درگذشت

 سهیل بیرقی
 فیلم جدید می سازد

 سیروس میمنت: 
»نون.خ ۴« موفق تر از  قبل 

خواهد بود
از  دیگر  گفت:  میمنت  سیروس   
کاربلدبودن سعید آقاخانی گفتن تکراری 
است، اما این تکرار هم لذتبخش است، زیرا 
وی با دقت و وسواس بالایی کار می سازد، 
برای مخاطبش احترام ویژه ای قائل است 
و به هیچ وجه نمی خواهد به هر دلیل 
و بهانه ای مخاطب را بخنداند و کمدی 
و محترم هستند.  آثارش کاملا سالم 
میمنت درباره آخرین فعالیت های خود در 
عرصه بازیگری اظهارکرد: در حال مشغول 
بازی در یک سریال تلویزیونی هستم که 
بخش عمده آن جلوی دوربین رفته است، 
منتها هنوز نمی توانم درباره آن اطلاعات 
بیشتری بدهم، علاوه بر آن چند پیشنهاد 
برای حضور در سریال دارم که در حال 
بررسی آنها هستم تا بتوانم بازی در یکی 
از آنها را قبول کنم. وی درباره حضورش 
در سریال »رازبقا« اضافه کرد: حضور من 
در سریال رازبقا بسیار کوتاه بود که البته 
از همین کوتاه بودن بسیار خوشحالم، 
دلیل حضور کمم در این سریال مشغله ای 
بود که داشتم و نگذاشت بتوانم بیشتر 
در کنار این گروه خوب و سعید آقاخانی 
باشم. میمنت درباره حضورش در سریال 
»نون.خ۴« افزود: به امید خدا با توجه به 
اینکه کاراکترم در فصل سوم همچنان 
حضور داشت در فصل جدید هم حضور 
دارم، البته هنوز فیلمنامه را نخوانده ام 
و می دانم که گروه پیش تولیدش را آغاز 
کرده است. وی درباره زمان ضبط سریال 
»نون.خ۴« اضافه کرد: تا آنجا که می دانم 
پاییز امسال نون.خ جلوی دوربین خواهد 
رفت، بی صبرانه منتظر حضور دوباره در 
این سریال با کاراکتر کیوان هستم، نون.خ 
برای من سریال ویژه ای است زیرا به خوبی 
بین مردم جا باز کرده و محبوبیت فراوانی 
دارد. میمنت درباره همکاری با سعید 
آقاخانی اظهارکرد: دیگر از کاربلدبودن 
سعید آقاخانی گفتن تکراری است اما 
این تکرار هم لذتبخش است زیرا وی 
با دقت و وسواس بالایی کار می سازد. 
»نون.خ ۴« موفق تر از  فصل های قبلی 
خواهد بود. بازیگر سریال »نون.خ« درباره 
کاراکتر کیوان در این سریال خاطرنشان 
کرد: خوشخبتانه از این کار راضی هستم 
و بازخورد خوب گرفته ام، کیوان شخصیت 
جالبی دارد و به همین دلیل است که توسط 

مردم باور شده و با او همراهی می کنند.  

 ویکتوریا دانشور، در ۹۵ سالگی 
نایی،  از دنیا رفت. محمدحسین دا
خواهرزاده جلال آل احمد با اعلام 
درگذشت ویکتوریا، خواهر سیمین 
دانشور گفت: »ویکی خانم«، از دنیا 
رفتند. ویکتوریا دانشور از اوایل مهرماه 
به علت کهولت سن در سی سی یو 
بستری بود و به گفته پرستارش 
تنها قلب او به وسیله دستگاه کار 
می کرد. او تنها بازمانده دانشورها، در 
خرداد ۱۳۰۵ به دنیا آمد، پنج سال از 
سیمین دانشور کوچک تر  بود. او بعداز 
درگذشت سیمین مدتی در خانه این 

داستان نویس، زندگی می کرد. 

 سهیل بیرقی، چهارمین فیلم بلند 
خود را جلوی دوربین می برد. سهیل 
بیرقی، سه سال پس از »عامه پسند«، 
فیلم »بی داد« را به تهیه کنندگی 
خود جلوی دوربین می برد. این درام 
اجتماعی، این روزها در روند پروانه 
ساخت به سر می برد. بیرقی پیش از 
این سه فیلم »من«، »عرق سرد« و 
»عامه پسند« را جلوی دوربین برده 
بود که »عامه پسند« هنوز به اکران 
و  »من«  است.  درنیامده  عمومی 
»عرق سرد« با استقبال خوبی از سوی 

مخاطبان و منتقدان مواجه شدند.  

 هیچ فیلمی از لیست اکران فیلم کوتاه 
خط نخورده است

مسئول ستاد خبری جشنواره فیلم کوتاه تهران گفت: 
هیچ فیلمی از لیست اکران این دوره از جشنواره خط 
نخورده است و طبق برنامه آثار کوتاه نمایش داده خواهند 
شد. رکسانا قهقرایی در گفت وگو با ایرنا با اشاره به شروع 
رسمی این جشنواره از ۲۷ مهرماه، اظهارداشت: در روز 
ابتدایی ۳ فیلم داستانی به نمایش درخواهد آمد و دومین 
دوره نمایشگاه عکس »ایران من« که در آن ۶۰ اثر با 
موضوع آداب و رسوم، فرهنگ و جغرافیا شرکت کرده اند، 
برپاخواهد شد. وی افزود: فیلم ها براساس جدولی که 
تدوین شده است، نمایش دارند؛ در این دوره از جشنواره 
۴۷ فیلم داستانی، ۱۴ مستند، ۱۳ تجربی، ۲۵ پویانمایی 
حضور دارند و بخش بین الملل هم چیزی حدود ۶۰ فیلم را 
اکران خواهد کرد. قهقرایی ادامه داد: این دوره از جشنواره 
از ۹ صبح شروع می شود و ۴ جعبه )باکس( نمایش در طول 
روز داریم؛ نشست های نقد و بررسی فیلم ها هم هست 
و پایان کار حدود ساعت ۲۲ خواهد بود. مسئول ستاد 
خبری سی ونهمین جشنواره فیلم کوتاه تهران تصریح 
کرد: نشست هایی تخصصی ۲۰،۳۹ را داریم که ۳۹ عدد 
این دوره جشنواره و ۲۰ تعداد نشست هایی است که برگزار 
می شود؛ این نشست ها با حضور دو استاد بین المللی برگزار 
می شود و از صبح تا بعدازظهر در خلال روزهای جشنواره 
و همزمان با نمایش فیلم ها در جریان هستند. وی با تاکید 
بر تنوع مفهومی این دوره از جشنواره اظهارداشت: امسال 
به این دلیل اینکه تاکید ویژه ای بر ژانر بوده، حتی در 
نشست های تخصصی هم موضوع ژانرمحوریت داشته و 
در فیلم ها هم اعمال شده است؛ به همین دلیل ژانرهای 
فانتزی، رازآلود، وحشت، درام و ... در این جشنواره حضور 
دارند و این مساله باعث شده است که فضای مفهومی 
جشنواره از آن غلبه همیشگی ملودرام های اجتماعی 
فاصله گیرد. مسئول ستاد خبری سی و نهمین جشنواره 
فیلم کوتاه تهران یادآور شد: امسال عضو هیات انتخاب 
و داوری سه بخش که فیلم های تجربی، پویانمایی و 
مستندند، یکی هستند؛ این اتفاق باعث نگاهی تخصصی تر 
به این سه بخش شده است. قهقرایی در توضیح انصراف 
نمادین برخی فیلمسازان از سی و نهمین جشنواره فیلم 
کوتاه تهران بیان داشت: اگرچه تعدادی از فیلمسازان 
انصراف داده اند، اما این فیلم ها بنابر قوانین جشنواره 
نمایش داده می شوند؛ در بندی از آیین نامه این موضوع 
مشخص شده است که حتی در صورت انصراف صاحب اثر، 
فیلم او نمایش داده می شود و از جشنواره خارج نمی شوند 
و صرفا کارگردان می تواند در مراسم نباشد، بر این اساس 
برنامه عوض نمی شود. سی ونهمین جشنواره بین المللی 
فیلم کوتاه تهران به دبیری مهدی آذرپندار ۲۷ مهر تا ۲ 
آبان ۱۴۰۱ )۱۹ تا ۲۴ اکتبر ۲۰۲۲( در پردیس سینمایی 

ملت برگزار می شود.

بیـــن المـــلل
 

 
خبـــــر
 آنگلا مرکل: 

 از امضای توافق گازی با روسیه 
پشیمان نیستم

صدراعظم سابق آلمان با دفاع از تصمیم خود برای 
امضای توافق با روسیه بر سر انتقال گاز در دوران ۱۶ 
ساله صدارتش، گفت: مسکو همواره عرضه کننده 
»قابل اتکای« انرژی برای آلمان بوده است. به گزارش 
مهر به نقل از بیزینس اینسایدر، آنگلا مرکل، افزود: 
برلین مدت ها به دنبال فاصله گرفتن از زغال سنگ 
به عنوان منبع انرژی بوده و در این مسیر، گازطبیعی 
روسیه بهترین گزینه موجود برای آلمان بوده است. 
وی با اشاره به اینکه روسیه حتی در دوران جنگ سرد 
نیز تأمین کننده قابل اتکای انرژی برای آلمان بوده، 
بیان داشت: در آن برهه، دریافت گاز روسیه از طریق 
خط لوله، بسیار منطقی و قابل درک بود. گاز روسیه 
از گازطبیعی بسیار ارزان تر بود. مرکل پس از آنکه در 
سال ۲۰۰۵ روی کار آمد، مسئولیت امضای دو توافق 
بزرگ گازی با روسیه را عهده دار شد؛ توافقاتی که هر دو 
با هدف انتقال مستقیم انرژی از روسیه به آلمان از طریق 
خطوط لوله نورداستریم۱و۲ منعقد شد و میانبری برای 
مسیر ترانزیت از کشورهای همچون اوکراین و لهستان 
محسوب می شد. با این حال، خط لوله نورداستریم۲ 
هرگز عملیاتی نشد؛ زیرا اولاف شولتز، جانشین مرکل، 
تنها چند روز قبل از آغاز عملیات ویژه نظامی روسیه در 
اوکراین در ماه فوریه، تایید جواز این پروژه را متوقف کرد. 
در بحبوحه افزایش تنش ها میان مسکو و غرب، خط لوله 
نورداستریم۱ انتقال و عرضه گاز به اروپا را در ماه آگوست 
متوقف کرد و گرچه مقامات روسیه اعلام کردند که 
به دلیل تحریم های اعمال شده علیه مسکو، قادر به تامین 
امنیت مسیر انتقال نیستند، برلین مدعی شد که تصمیم 
روسیه صرفا تصمیمی سیاسی بوده است. اندکی پس از 
آنکه ولادیمیر پوتین، اعلام کرد که این کشور می تواند 
در صورت چراغ سبز اتحادیه اروپا، از طریق نورداستریم۲ 
و بدون وقفه، تحویل گاز به اروپا را از سر بگیرد، چندین 
انفجار مشکوک در خطوط لوله نورداستریم، خسارت 
شدیدی به آنها وارد کرد. عامل این انفجارها هنوز 
مشخص نشده و مسکو بر این باور است که این یک حادثه 
تروریستی بوده و آمریکا از این حمله خرابکارانه منفعت 
برده است. این در حالی بود که آنتونی بلینکن، وزیر 
خارجه آمریکا با ابراز خوشحالی از این حادثه، گفته بود 
که این »فرصتی فوق العاده برای اروپاست تا از وابستگی 
به انرژی روسیه رها شود.« صادرات گازطبیعی مایع از 
آمریکا به اروپا در ماه های اخیر به شدت افزایش پیدا 
کرده و میزان فروش نسبت به سال ۲۰۲۱، تقریبا دوبرابر 
شده است. با این حال، با توجه به اینکه روسیه پیش از 
این حدود ۴۰ درصد گاز وارداتی اتحادیه اروپا را تامین 
می کرد، قیمت ها با افزایش شدیدی مواجه شده و این 
نگرانی را افزایش داده که اروپایی ها در زمستان، نتوانند 

منازل خود را گرم کنند. 

 رئیس جمهور بلاروس: 

 جنگ هسته ای، پایان سیاره زمین خواهد بود

  واکنش تند »مقتدی الصدر«
 به ماموریت تشکیل کابینه عراق 

 کیانوش گرامی:

   بازیگری را دیگر   دوست ندارم 

کوتــــاه

  رئیس جمهور بلاروس در گفت وگویی 
با تاکید بر اینکه روسیه قصد استفاده از 
سلاح هسته ای ندارد، گفت: جنگ هسته ای 
به گزارش  بود.  زمین خواهد  پایان کره 
مهر، »الکساندرلوکاشنکو«، در گفت وگو با 
»ان بی سی نیوز« به آمریکا و کشورهای غربی 

هشدار داد که ولادیمیر پوتین، رئیس جمهور 
روسیه را تحت فشار قرار ندهند و از خطوط قرمز 
روسیه عبور نکنند. لوکاشنکو ادامه داد: روسیه 
سلاح هسته ای دارد و نباید از »خطوط قرمز« 
آن در جنگ اوکراین عبور کرد. اگر یک فرد و یا 
کشوری را به گوشه رینگ ببرید، تنها یک راه 

برای برون رفت وجود خواهد داشت. به همین 
علت است که نباید از خطوط قرمز عبور کرد، 
خطوط قرمزی که نمی توانید از آن عبور کنید. 
وی درباره احتمال حمله هسته ای روسیه 
با تاکید بر اینکه »پوتین و رهبری روسیه، 
هرگز هرگز قصد استفاده از سلاح هسته ای در 
اوکراین ندارند«، افزود: خدا نکند، اگر حمله ای 
به قلمرو فدراسیون روسیه انجام شود، در آن 
صورت اگر لازم باشد روسیه می تواند از همه 
نوع سلاح هسته ای استفاده کند. لوکاشنکو 
تاکید کرد: فضا و تنش هسته ای اخیر را 
غرب و اوکراین با هدف سیاسی جلو می برند 
و روسیه هیچ علاقه ای به افزایش تنش ها تا 
سطح استفاده از جنگ افزارهای هسته ای 
ندارد. وی بیان کرد: اگر سلاح هسته ای 
استفاده شود، حتی یک کشور استفاده کند، 
موجب زنجیره ای از واکنش ها خواهد شد. 
روسیه این را خوب می فهمد. می خواهم بر 

این موضوع تاکید کنم که مطمئنم و از طرف 
پوتین می گویم که هیچکس قصد استفاده از 
سلاح هسته ای را ندارد. اگر سلاح هسته ای 
استفاده شود، پایان سیاره ما خواهد بود. در 
هفته های اخیر اتحادیه اروپا و ناتو هجمه 
تبلیغاتی درباره طرح احتمالی روسیه برای 
استفاده از سلاح های اتمی در اوکراین در سطح 
رسانه و عرصه دیپلماتیک افزایش داده اند. 
روسیه این ادعاهای مقامات غربی را رد می کند 
و تاکید دارد که تنها تحت شرایط قیدشده در 
قانون اساسی این کشور، از سلاح اتمی استفاده 
خواهد کرد. ولادیمیر پوتین ماه گذشته با اشاره 
به اینکه مسکو تنها زمانی که تمامیت ارضی اش 
در معرض خطر باشد، از سلاح اتمی استفاده 
می کند افزود: غرب در سیاست های ضدروسیه 
هیچ محدودیتی برای خود قائل نیست و مدام 
به تهدیدها علیه مسکو از جمله باج گیری 

هسته ای، پافشاری می کند. 

 جریان صدر عراق، با انتشار بیانیه ای در شبکه های 
اجتماعی به ماموریت تشکیل کابینه جدید در این کشور، 
واکنش تندی نشان داد. به گزارش فارس، »صالح محمد 
العراقی« چهره نزدیک به رهبر جریان صدر که در شبکه های 
اجتماعی به »وزیر« و سخنگوی او معروف شده، با انتشار 
پستی در شبکه های اجتماعی به مکلف شدن »محمدشیاع 
السودانی« به تشکیل کابینه جدید عراق واکنش نشان 
داد. »سیدمقتدی الصدر« پس از انتخاب رئیس جمهور و 
مامور تشکیل کابینه جدید عراق پس از یک بحرانی سیاسی 

طولانی، اعلام کرد که در دولت آتی مشارکت نخواهد کرد. 
العراقی به نقل از الصدر تصریح کرد: دولت جدید عراق در 
صورت تشکیل »یک دولت ائتلافی وابسته شبه نظامی تجربه 
شده است که خواسته های ملت را پاسخ نداده و نخواهد داد و 
با اصل آزموده را آزمودن خطاست، تطابق ندارد.« وی با اشاره 
به »شکست  تلاش ها برای تشکیل دولت اکثریت ملی که قرار 
بود نه شرقی و نه غربی باشد و در آن عدالت و قانون و قضاوت 
شفاف و پاک حاکم باشد و سلاح در انحصار نیروهای امنیتی و 
ملی و قهرمان باشد و نیز تغییر دموکراسی و ائتلاف های حزبی 

از طریق پهپادها و بمباران داخلی و خارجی و مطرح کردن 
اتهامات بی اساس« نوشت: سرکوب صدای مردمی که مخالف 
بازگشت عراق به وضعیت اول هستند و نیز سرپیچی صریح 
از توصیه های شرعی و ملی صادره از عالی ترین سطوح در 
داخل و خارج محکوم است. رهبر جریان صدر همچنین اذعان 
داشت: تلاش هایی برای جلب رضایت جریان صدر وجود دارد. 
پنجشنبه پیش )۱۳ اکتبر(، پس از گذشت یکسال و سه روز 
از برگزاری انتخابات پارلمانی عراق و با وجود کشمکش های 
طولانی میان دو حزب اصلی کُرد، سرانجام نشست انتخاب 
رئیس جمهور جدید این کشور در پارلمان برگزار شد و پس از 
شمارش کلیه آراء اخذ شده در دور دوم رأی گیری در پارلمان 
عراق، »عبداللطیف رشید« موفق شد ۱۶۲ رای را به خود 

اختصاص دهد. 

 بحران سوخت در فرانسه
 اعتصابات پالایشگاهی ادامه دارد

 کمبود انرژی در فرانسه هر روز ابعاد تازه ای پیدا می  کند و 
اینک پزشکان، پرستاران و مزرعه داران این کشور از کمبود 
سوخت گلایه می کنند. به گزارش فارس، کمبود انرژی و 
سوخت در فرانسه، همزمان با تداوم اعتصاب ها در این کشور 
وضعیت سختی را برای مردم این کشور پدیده آورده است. 
هفته نامه »لوموند« در مطلبی در زمینه کمبود سوخت در 
نواحی روستایی فرانسه و مشکل برای کادردرمان مستقر در 
این مناطق نوشت: پرستاران پزشکان و رانندگان خودروهای 
امدادی بخش روستایی نشین فرانسه از تشدید وضعیت 
کمبود سوخت بیم دارند. آنها خواستار دسترسی اولویت دار 
به پمپ های بنزین و شفافیت بیشتر در مدیریت این بحران 
هستند. »دانیل گیلرم« رئیس فدراسیون پرستاران فرانسه 
گفت: »در برخی مناطق، کارگران در پمپ بنزین ها اولویت 
دارند، در برخی دیگر اولویت ندارند. حتی اگر همه حوزه ها 
یکسان تحت تاثیر قرار نگرفته باشند، این مدیریت مورد 
به مورد سردرگمی را تشدید می کند.« وی افزود: در این 
مناطق، بین یک سوم تا نیمی ازهمکاران ما می گویند که در 
پرکردن مخازن خود با مشکل مواجه هستند. این بدان معنی 
است که آنها در معرض خطر عدم دسترسی به بیماران خود 
هستند، وضعیتی که سلامت بیمار را در معرض خطر قرار 
می دهد. »جان پینته« رئیس اتحادیه ملی پرستاران فرانسه 
تصریح کرد: ما هر روز از همکارانی که می ترسند اوضاع از 
بد به بدتر پیش رود، تماس های تلفنی دریافت می کنیم. 
این یک وضعیت اضطراری است. خبرگزاری »آناتولی« 
نیز در گزارشی در این زمینه نوشت: کشاورزان فرانسوی 
در میان اعتصاب کارگران بخش نفت نگران آینده مزارع 
خود در فصل برداشت هستند. کشاورزان منطقه »ایل دو 
فرانس« در شمال فرانسه به دنبال سوخت هستند زیرا در 
طول دوره برداشت به گازئیل برای کمباین های خود نیاز 
دارند. یک شهروند مزرعه دار فرانسوی گفت: من توانستم 
تنها ۳۰۰۰ لیتر گازوئیل ذخیره کنم که فقط ۵ تا ۶ روز دوام 
می آورد. »سیریل میلارد« رئیس اتحادیه کشاورزان فرانسه 
از سیاست های دولت ماکرون انتقاد کرد و خواستار استفاده از 
ذخایر سوخت برای ادامه فعالیت های کشاورزی شد. این در 
حالی است که کارگران پالایشگاهی و تاسیسات هسته ای در 
فرانسه برای دستمزد و شرایط کاری بهتر اعتصاب کرده اند. 
پس از هفته ها اعتصاب کارکنان پالایشگاه ها بر سرحقوق و 
هزینه زندگی، دولت فرانسه دستور بازگشت به کار کارکنان 
انبار سوخت پالایشگاه »اکسون موبیل« را آغاز کرد. تداوم 
اعتصابات اتحادیه های کارگری فرانسه در بخش سوخت باعث 
گرفتاری میلیون ها راننده فرانسوی شده است. اینک حدود 
یک سوم از جایگاه های سوخت فرانسه با بنزین کم یا تمام 
شده مواجه اند. »اولیویه وران« سخنگوی دولت ماکرون اخیرا 
تهدید کرد که برای پایان دادن به اعتصاب ها به زور متوسل 
خواهد داد. وران افزود: »اگر محاصره ها فورا پایان نپذیرد، وارد 
عمل خواهیم شد.« اتحادیه های کارگری فراخوان اعتصاب 

خود را تمدید کردند.  

  معاون وزیرخارجه روسیه ضمن هشدار به غرب درباره عبور 
از خط قرمز اعلام کرد که ناتو در اوکراین شکست خورده است. 
به گزارش فارس، »الکساندرگروشکو« بر شکست ناتو و فروپاشی 
پروژه تبدیل اوکراین به یک کشور ضدروسیه تاکید کرد. این 
دیپلمات ارشد مسکو به خبرگزاری »تاس« گفت: »ناتو همین 
حالا در اوکراین شکست خورده است. این شکست با فروپاشی 
پروژه تبدیل اوکراین به )کشور( ضدروسیه مرتبط است.«  تاکید 
مقام ارشد روس بر شکست پروژه ناتو در حالی صورت گرفته 

که پیش از آغاز حمله روسیه به اوکراین، مسئولان بلندپایه 
مسکو بارها هشدار داده بودند که روسیه الحاق اوکراین به ناتو را 
خط قرمز می داند و اقدامات لازم را برای تضمین منافع امنیتی 
خود انجام می دهد. معاون وزیرخارجه روسیه به خرابکاری 
در خط لوله انتقال گاز »نورداستریم« و همچنین انفجار و 
فروریختن بخشی از پل کریمه اشاره کرد و به غرب درباره نقض 
خطرناک خط قرمز روسیه هشدار داد. الکساندر گروشکو بیان 
داشت: »اگر ما بخواهیم درباره حملات به نورداستریم۲ و حمله 

به پل کریمه صحبت کنیم، در آن صورت باید بگوییم که واضح 
است غرب از یک خط )قرمز( خطرناک عبور کرده است.« هفته 
گذشته آتش سوزی و فروریختن بخشی از پل کریمه خبرساز 
شد. این اتفاق سه روز بعداز اظهارنظر مقام ارشد پنتاگون درباره 
توانایی اوکراین برای حمله به اهداف روسیه در کریمه حادث 
شد.  پل کریمه این منطقه را به خاک روسیه متصل می کند. 
شبه جزیره کریمه در سال ۲۰۱۴ بعد از انجام یک همه پرسی 

به روسیه ملحق شد. 

 معاون وزیر خارجه روسیه:

ناتو در اوکراین شکست خورده است 


